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Gunnlaug Ormstungesgate 3

7600 Levanger
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TIDSLINJE FOR ARBEID MED FORHOLD RUNDT DEN NYE FERGESITUASJONEN 

2025-23.04 
 Styresmøte vedrørende saken,- og vedtak 

MØTE I BOLIGSAMEIET HAVNA TERRASSE 23.04.2025

Tilstede: Kjell M, Kjell Arne, Einar, Tone.

Øvrige beboere: Hallem, Sollund, Stakset, Drågen

SAK: Videre gang i fergeutfordringene.

Vi har fått svar fra Arild Strømmen i Fjord 1: «Hei! Bekrefter mottak av e-post, og 
må i denne saken henvise all kommunikasjon til å gå via vår oppdragsgiver som er 
ATB.»

Vi når ikke inn til administrasjonen i Fjord 1, og kan ikke godta svarene vi har fått. 
Fjord 1 fraskriver seg ansvar (Jfr siste svar fra ATB). Fylkeskommunene er eier av 
fergesambandet. ATB er eid av fylkeskommunen og er satt til å gjøre jobben.

Vi vil derfor ta kontakt med kommunelegen for veien videre, samt målinger av 
utslipp fra ferga. Kommunelegen kalles inn til møte med oss. Kjell M kontakter 
kommunelege Tommy Rehn.

Vi ønsker fortsatt ikke å ta saken til media, men å få litt mer fakta i form av målinger 
først. Når saken kommer ut, ber vi om at alle beboere henviser journalister og andre 
aktører til Kjell M for uttalelser.

Sameiet er medlem av Huseierforeningen. Gjennom dem, samt forsikringen vår, har 
vi mulighet til bistand fra advokat.

Kapittel 7 i Forskrift om begrensning av forurensing (Lovdata) omhandler lokal 
luftkvalitet. Bestemmelsene i dette kapitlet har som formål å fremme menneskers 
helse og trivsel og beskytte vegetasjon og økosystem.

Kommunen skal sikre at kravene i kap. 7 overholdes, sikre overholdelse av 
grenseverdier og målsettingsverdier. 

Referent Tone

2025-14.04 
 Epost fra Fjord1 v. Arild Strømmen om at all videre kontakt må skje  
 med/til AtB. 

https://www.havnaterrasse.com/


Bekrefter mottak av e-post, og må i denne saken henvise all kommunikasjon til å gå via vår 
oppdragsgiver som er ATB.
Vennlig hilsen 
Arild

2025-04.04 
 Atb og Fjord1 bekrefter  mottak av brev fra oss. 

2025-02.04 
 Brev til Fjord1 med vedlegg AtB brev, da siste brev ikke var funnet 
 Brev til AtB med avsnittsvis svar på alle deres punkter 

2025-26.03 
 Atb -svar på tidligere henvendelse med avslag 

2025-26.03  
 Brev til Fjord1 ved Arild Strømmen 

2025-26.03 

 Tidslinje og bilder 
  Tidslinje , skjema for fergeanløp og liggetid i Levanger 
  Bilderillustrasjon fergeleiet vis HT 

2025- 26.03 
 Telefonmøte med Fjord 1 Arild Strømmen 
  Avtale om å sende over all tidligere kommunikasjon for å forbedre 
  samarbeid og korrekt kontakt med Fjord1 

2025-14.03  
 Ny henvendelse fra HT v Kjell Myhre 

  Vedrørende sak  255115   

Hei, vi venter fortsatt på dialog med ruteplanlegger eller ansvarlige hos dere. 
Det haster, da både støy og eksosplager er meget endret fra tidligere. Det 
må gjøres tiltak som gjør hverdagen bedre for oss som nærmeste nabo. Vi 
ser saken i et helseperspektiv, og slik det er nå, er det utelukkende at vi kan 
bruke våre altaner med eksosen rett inn. Liggetiden med motoren i gang 
skulle ikke overskride 2 minutter, dette overskrides daglig. 

Vi ønsker nå dialog med de som har ansvaret, vi kan ikke leve med dette 
lengere. Vi ser oss nødt til ta ta saken videre hvis ikke dialog  kommer i nær 
fremtid 

Mvh.Kjell Myhre  styreleder 

91768337 



2025 - 04.03  
 ATB svarer:  

Hei Kjell, 
Vi har sendt en påminner til våre ruteplanleggere slik at det kan opprettes  

en mer direkte dialog.  

Ønsker deg en fin dag videre! 

Med vennlig hilsen, 
Marthe 
Kunde- og servicemedarbeider 
AtB AS 

2025 - 02.03  
 HT v Kjell Myhre purrer på ny  
   

2025 - 12.02   
 ATB -etter purring igjen svarer ATB slik: 

  Hei Kjell, 
Vi beklager for at dere ikke har mottatt noe svar på deres henvendelse.  

Vi har videresendt saken til våre ruteplanleggere som vil ta kontakt med 
dere.  

Ønsker deg en fin dag videre! 

Med vennlig hilsen, 
Renate 
Kundebehandler 
AtB AS 

2025 - 05.02  
 ATB -svarer etter purring fra HT v. Kjell Myhre 

 
Takk for at du kontakter oss. 



Vi har registrert saken og ditt saksnummer er: 255115. 

Nedenfor finner du kopi av din innsendte sak: 

Hei. 

         På vegne av Boligsameiet Havna Terrasse ønsker vi å komme i dialog 
angående ny ferge på sambandet Levanger- Hokstad. Vi savner 
tilbakemelding på vår henvendelse, og håper et møte kan gjennomføres, og at 
vi har en god dialog som gagner begge parter.Ser frem til en positiv 
tilbakemelding'  

 På vegne av styretKjell Myhrestyreleder 

Med vennlig hilsen, 
Kundeservice 
AtB AS 
atb.no  

2025 - 23.01  
 Havna terrasse sender brev til ATB Kundesenter      
  Vedlegg  

2025 - ????  
 Beskjed fra kapteinene om at alle møtevirksomhet må berammes  
  av/med ATB 

2025 - ??.??  
 Telefoninsk kontakt med Fjord 1 ved  
  Kjell Myhre og Kjell Arne Reitan fra styret i HT 
  Beskjed om å kontakte kapteinene på fergene for orienteringsmøte 

   
2025 - ??.??    
 Telefonisk kontakt med ATB og Fjord 1   
  ved Bjørn Hallem/ Havna Terasse 

2024 - 23.10  
 Orientering fra styret om forhold rund ny kaiutbygging  
  og nye ferger fra 
  Fjord 1,  hhv. MF Hareid of MF Eid

https://boomtest.atb.no/www.atb.no

